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Protokoll från samrådsmöte finskt 
förvaltningsområde 
 

Datum: 2024-12-04 

Plats: Stadshuset, Lokal Vittene 

Tid: 15:00-16:30 

Närvarande: 
Sofia Lindholm, ordförande, kommunstyrelsens andre vice ordförande 
Kaarlo Kahra, Trollhättans finska förening 
Matti Tynjälä, Trollhättans finska förening 
Kalle Sova, finska pensionärsföreningen Ketterät,  
Salli Hakala, finska pensionärsföreningen Ketterät 
Antti Karjalainen, finska gruppen inom Trollhättans pingstförsamling 
Riki Kuivalainen-Rödström, Svenska kyrkans finskspråkiga verksamhet 
Markku Viitanen, Finlands konsulat 
Katja Pulkkinen, finsk språkservice, koordinator och mötesplatsverksamheten 
Maria Jakobsson, hållbarhetschef, sekreterare samrådsmötet 
 

Mötets öppnande 
Ordförande Sofia Lindholm, förklarade mötet öppnat.  
 

Justerare  

Att justera dagens protokoll utsågs Kaarlo Kahra.  
 

Presentationsrunda och läget inom respektive förening – 
aktiviteter/behov 
Föreningarna presenterar vad som är på gång inom respektive förening.  

Finska pensionärsföreningen Ketterät kommer att arrangera julfest och julbord som 
avslutning på året.  

Svenska kyrkans finskspråkiga verksamhet har haft adventsfirande med finsk julmat och 
kommer att arrangera en julkonsert med finska julsånger för ca 100–150 gäster på 
Lextorpskyrkan.  

Trollhättans finska förening har haft fin säsongsavslutning med ca 30 deltagare.  
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Finska gruppen inom Trollhättans pingstförsamling har gjort en vänskapsresa till Borås. 
Församlingen kommer att arrangera julfest som avslutning på året.  

Kommunen har haft sista filmvisningen för i år på Folkets hus. I samband med den 
uppmärksammades även självständighetsdagen. Totalt deltog ca 30 personer på 
filmvisningen. Under hösten har kommunen också visat teateruppvisningen ”Siri på spänd 
lina” i samarbete Trollhättans Riksteaterförening och varit delaktiga med jazzartisten Olli 
Soikkola på Trollhättans jazz & bluesfestival.  

Markku Viitanen berättar att man numera kan söka finskt pass i Göteborg. Kontakta 
konsulära avdelningen i Stockholm för att få tider då de är i Göteborg. 
 

Förslag till budget för 2025 
Maria Jakobsson presenterar bakgrund kring stadsbidraget samt förslag på budget för 
finskt förvaltningsområde 2025.  

En fråga kom upp om vilka skillnader det är i budget för 2025 jämfört med innevarande år. 
Maria redogör att stadsbidraget är på samma nivå som förra året 990 000 kr. Budgeten för 
2025 har samma aktiviteter/poster som föregående år. En mindre justering i ökade 
kostnader för förskoleverksamheten. 

En fråga kom upp om hur många finskspråkiga barn som är inskrivna i förskolan.  
Maria berättar att 2–3 barn är inskrivna på finskspråkiga förskoleavdelningen på 
Vällingklockan. Totalt finns ca 30 barn med finska som modersmål. Fem pedagoger är 
finskspråkiga.  

Samrådet ställer sig bakom budgetförslaget.  

Budgetförslaget bifogas protokollet tillsammans med en uppföljning av budget för 2024.  

 

Tider för samråd och öppet samråd 2025 
Tiderna för samråd 2025 fastställs till:  

Samråd tisdag 25 februari kl. 15.00 – 17.00 

Öppet samråd tisdag 27 maj kl. 18.00 – 20.00 

Samråd tisdag 16 september kl. 15.00 – 17.00  

Samråd måndag 1 december kl. 15.00 – 17.00 
 

Övriga frågor 
Övrig fråga var att föreningarna önskar mer information om hur det blir med Valkyrian. 
Maria Jakobsson berättar att det inte finns någon ny information om Valkyrian och 
föreslår att fastighetskontoret bjuds in till nästa samrådsmöte för samtal och frågor.  
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En fråga kom in om tillgänglighet för språkservice. Trollhättans finska förening lyfter att 
de har en medlem som är i behov av hjälp av språkservice, behovet är även i samband med 
äldreomsorg. Då fungerar inte systemet med språkservice/tolkning en dag i veckan. Det 
finns även behov av att kunna tala med finskspråkig servicepersonal då man ringer till 
Kontaktcenter. 

Katja Pulkkinen visar statistik för språkservice. Antal ärenden har under de senaste åren 
minskat vilket gjort att språkservice har ändrats från två dagar till en dag. Katja berättar 
även om vilka typer av ärenden som kommer in till språkservice. 

Kommunen tar med sig frågan till verksamheterna.  

 

Mötets avslutande 
Ordförande Sofia Lindholm tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

 

  

____________________________                            ____________________________ 

Sofia Lindholm, ordförande                                     Maria Jakobsson, sekreterare 

 

 

_____________________________ 

Kaarlo Kahra, justerare 

 


